
In naam van 
welke politieke 
partij vult u deze 
enquête in? Wij willen het circulatieplan uitbreiden 

naar de wijken rond de binnenstad.

Wij willen stallingen voorzien voor 
bakfietsen en andere fietsen van 
bewoners in de wijk die zowel veilig als 
vlot toegankelijk zijn zodat deze fietsen 
gemakkelijk kunnen gedeeld worden 
met de buurt.

Wij willen met handelaars en 
pakjesleveranciers projecten opzetten 
om klanten te stimuleren hun 
boodschappen te doen of te laten 
leveren met bakfietsen of cargobikes in 
plaats van met auto’s of bestelwagens.

Wij willen extra investeren in fietstaxi’s 
voor ouderen en in de communicatie 
hierover om dergelijke initiatieven 
bekend te maken.

Wij wensen de openbare ruimte in te 
richten op maat van voetgangers, 
fietsen en openbaar vervoer met de 
kwetsbare burger als toetssteen.

Wij wensen bij de Vlaamse overheid 
aan te dringen voor extra investeringen 
in trams en bussen.

Optioneel: gelieve uw antwoorden op 
bovenstaande vragen te verduidelijken 
in max. 20 regels.

Optioneel: gelieve hieronder uw visie 
te geven op hoe u wenst te investeren 
in voetgangers, fietsers en openbaar 
vervoer, in max. 20 regels.

Wij willen Gentenaars die hun auto 
delen met de buurt ondersteunen met 
een premie.

Wij willen een parkeerregime dat 
mensen stimuleert hun auto te delen 
met hun buurt.

Wij willen actiever communiceren aan 
de Gentenaars om hen aan te 
moedigen hun auto te delen met hun 
buurt.

Optioneel: gelieve uw antwoorden op 
bovenstaande vragen te verduidelijken 
in max. 20 regels.

Optioneel: gelieve hieronder uw visie 
te geven op hoe u Gentenaars wenst 
te stimuleren hun auto te delen met de 
buurt, in max. 20 regels.

Wij willen een laadbeleid uitwerken 
voor elektrische deelauto’s, samen met 
de particuliere en andere 
deelorganisaties. Dit moet ervoor 
zorgen dat mensen die hun elektrische 
auto delen hun auto vlot en 
gebruiksvriendelijk kunnen laden met 
een minimale inname van openbare 
ruimte en tegen een voorspelbare, 
betaalbare prijs.

Wij willen een laadinfrastructuurplan 
opstellen op maat van een fossielvrije 
en autoluwe stad. Wij willen dat er 
tegen 2040 in Gent geen fossiele 
auto’s meer rondrijden en dat het 
aantal auto’s tegen dan met minstens 
60 % is gedaald. 

Wij willen werk maken van een 
laadinfrastructuur die wordt gevoed 
met groene stroom en waarin burgers 
kunnen participeren.

Optioneel: gelieve uw antwoorden op 
bovenstaande vragen te verduidelijken 
in max. 20 regels.

Optioneel: gelieve hieronder uw visie 
te geven op hoe u de totstandkoming 
ziet van een fossielvrije en autoluwe 
stad, in max. 20 regels.

Wij willen een beleidsplan opstellen, 
samen met de burgerorganisaties, dat 
aangeeft hoe common-initiatieven 
beter zullen ondersteund worden om 
beter in te spelen op de 
maatschappelijke noden en meer 
Gentenaars bij deze initiatieven te 
betrekken.

Optioneel: gelieve uw antwoorden op 
bovenstaande vragen te verduidelijken 
in max. 20 regels.

Optioneel: gelieve hieronder uw visie 
te geven op hoe u deelinitiatieven 
wenst te ondersteunen om te komen 
tot een meer zorgzame samenleving, 
in max. 20 regels.

5 = volledig akkoord
4 = deels akkoord
3 = geen mening/neutraal
2 = eerder niet akkoord
1 = niet akkoord

Voor Gent
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Door systematisch het STOP-principe 
te hanteren bij ontwerp en inrichting 
van het openbaar domein. Ouders van 
kinderen vanaf 10 jaar moeten hun 
kind met een gerust hart naar school 
kunnen laten gaan met de fiets of te 
voet. 3 5 5

Premies zijn niet altijd noodzakelijk 
voor autodelen. We moeten wel de 
randvoorwaarden verzorgen 
(voorbehouden parkeerplaatsen, gratis 
parkeren, laadpalen, ...). Op zich kan 
men al geld terugverdienen door zijn 
voertuig te delen, dus een premie is 
niet echt noodzakelijk. Ook voor wie 
gebruik maakt van een deelwagen, zijn 
de kosten sowieso lager dan bij een 
eigen wagen.

Een kader en randvoorwaarden 
creëren waarin autodelen een streepje 
voor krijgt op privaat autobezit 
(parkeermaatregelen, eventueel 
mogelijkheid om met deelwagens 
bepaalde knippen te mogen gebruiken, 
communicatie, ...). 

We willen wel aangeven dat we 
mensen in (vervoers)armoede willen 
ondersteunen, ook financieel, en 
begeleiden in het gebruik van 
deelmobiliteit. Dit is gerichter dan 
gewoon maar wat premies uitdelen, 
ook aan mensen die het niet nodig 
hebben. 5 4 4

Burgerparticipatie in de stroom die 
publieke laadpalen voedt, is niet zo 
evident. Het systeem van 
energiegemeenschappen staat 
momenteel nog niet echt op punt, 
hiervoor zal de regelgeving wat 
soepeler moeten worden. Indien dit 
praktisch, wettelijk en administratief 
mogelijk en relatief eenvoudig is voor 
de burgers die de stroom willen 
leveren. Anders wordt het 
contraproductief en haken mensen af.

We willen volop inzetten op het STOP-
principe en op gedeelde en collectieve 
mobiliteit, ook in de inrichting van het 
openbaar domein. 4

Voor heel veel stedelijke en publieke 
functies kunnen Commons een goede 
manier zijn om te beheren. Dit moet 
echter goed omkaderd worden, en we 
moeten vooral aangeven wat kan en 
niet kan. Bovendien moeten we zorgen 
dat we het pragmatisch en praktisch 
houden met resultaten op het terrein, 
en niet louter in filosofische discussies.

Wij willen hierover graag in gesprek 
gaan, maar misschien wel best via een 
overleg met de gehele sector van 
deelmobiliteit via Autodelen.net.
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CD&V
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1. De noden van de verschillende 
wijken en deelgemeenten op het vlak 
van mobiliteit lopen sterk uiteen. De 
recepten voor het stadscentrum 
kunnen niet zomaar worden 
overgenomen. Cd&v wil voor het 
weren van doorgaand verkeer uit 
woonkernen, het vermijden van 
conflicten tussen weggebruikers en het 
wegwerken van zwarte punten werk 
maken van infrastructurele ingrepen, 
snelheidsbeperkingen, slimme 
verkeerslichten en eenrichtingsverkeer 
- eerder dan door knips in te voeren. 
Cd&v wil wijkgerichte 
mobiliteitsplannen tot stand laten 
komen in samenspraak met bewoners, 
ondernemers en andere wijkpartners. 

2. Cd&v stelt vast dat Gentenaars 
nood hebben aan vlot toegankelijke en 
veilige fietsenstallingen voor alle types 
van fietsen. Om alle potentiële 
gebruikers maximaal te bereiken wil 
cd&v het delen van deze fietsen niet 
opleggen als voorwaarde voor de 
installatie van een fietsenstalling. 

3. Volgens cd&v biedt meer 
samenwerking tussen de verschillende 
spelers op vlak van stadsdistributie en 
fietsbelevering nog veel potentieel. De 
Stad kan hierbij regisseren en 
faciliteren. Ook hier wil cd&v zorgen 
voor een wijkgerichte aanpak: de 
mogelijkheden zijn niet overal 
dezelfde.    4 5 5

7. Een ondersteunend beleid voor 
autodeelorganisaties en individuele 
autodelers is noodzakelijk. Cd&v ziet 
meerdere instrumenten die daarvoor 
kunnen worden ingezet: een premie, 
een terugbetaling van instapkosten, 
gratis parkeerrechten,…  

8. Met gratis parkeerrechten op het 
hele Gentse grondgebied zorgt cd&v 
ervoor dat het gebruik van deelwagens 
aantrekkelijk is voor zowel gebruikers 
als eigenaars van deelwagens. 

9. Het beter bekendmaken van het 
aanbod van particuliere 
deelorganisaties maakt deel uit van het 
ondersteunend beleid dat cd&v verder 
wil ontwikkelen. 4 2 4

10. Cd&v wil de installatie van publieke 
laadpalen verder uitrollen, zowel 
bovengronds als in de publieke 
parkings. Deze toename van het aantal 
laadpunten ondersteunt zowel 
elektrische deelwagens als de verdere 
opmars van de particuliere elektrische 
wagens. Voor laadinfrastructuur wil 
cd&v meer stedenbouwkundige 
soepelheid aan de dag leggen om de 
behoefte op te vangen. 

11. Een laadinfrastructuurplan is 
noodzakelijk om de toename van het 
aantal elektrische wagens te 
begeleiden en ondersteunen. Cd&v 
onderschrijft de ambitie om te komen 
tot een stad zonder fossiele wagens. 
De uitfasering ervan is reeds ingezet; 
we pinnen ons niet vast op een 
bepaalde streefdatum. Door te 
investeren in voet- en 
fietsinfrastructuur en performanter 
openbaar vervoer wil cd&v de 
alternatieven aantrekkelijker maken, 
waardoor het aantal wagens daalt. Wie 
niet in de stad kan leven zonder wagen 
mag daar echter niet toe gedwongen 
worden. Juist daarom past cd&v voor 
een vooropgesteld streefcijfer tegen 
2040. 

12. De snelle toename van het aantal 
elektrische wagens op onze wegen 
vergt een substantiële groei van het 
aantal laadpunten. Om deze groei te 
realiseren wil cd&v de installatie van 
laadinfrastructuur niet afhankelijk 

5

13. Het maatschappelijke engagement 
van het Gentse middenveld en de vele 
verenigingen in onze stad is iets wat 
cd&v bewondert en wil ondersteunen. 
Cd&v zal daarom burgerorganisaties 
stimuleren en bijstaan bij het verder 
ontwikkelen van common-initiatieven. 
Deze initiatieven worden gecreëerd en 
gedragen door burgercollectieven en 
moeten voldoende autonoom kunnen 
werken. De Stad treedt volgens cd&v 
dus best op als regisseur en als 
facilitator, zonder activiteiten te willen 
overnemen.

Groen
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helemaal akkoord met de meeste 
stellingen, enkel een 4 bij de stelling 
over projecten opzetten met 
handelaars om klanten te stimuleren 
om pakjes te laten leveren met de 
bakfiets. Niet dat we niet akkoord zijn, 
maar hoever de rol van de lokale 
overheid hierin moet gaan is te 
onderzoeken. 5 5 5 5 4 5

ook hier weer: helemaal akkoord met 
alle stellingen, al denk ik dat bij de 
tweede stelling dat ook hier de rol van 
de lokale overheid beperkt is. We 
verwachten ook wel heel wat 
inspanningen van de private sector en 
de bovenlokale overheid. 5
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PVDA
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Bij de eerste vraag over het 
circulatieplan hebben we neutraal 
geantwoord:  
We gaan helemaal akkoord als het 
gaat over verkeersleefbaarheid en 
veiligheid, maar er is telkens een 
onderscheid nodig tussen lokaal- en 
doorgaand verkeerd. Bij het opstellen 
van zo'n circulatieplan is het van 
cruciaal belang om participatie op te 
zetten en verbindend te werken om 
polarisering rond duurzame mobiliteit 
en verkeersleefbaarheid te vermijden. 
Voor de PVDA moet er een 
democratisch proces voorafgaan om 
een sterk draagvlak te krijgen voor 
nieuwe mobiliteitsplannen.

Voor de PVDA zijn meer investeringen 
in openbaar vervoer een cruciale 
eerste stap om een duurzaam 
mobiliteitsbeleid te voeren. Het 
grootste probleem vandaag de dag is 
dat het openbaar vervoer voor veel 
mensen te duur is en niet goed 
functioneert. Met de PVDA willen we 
gratis en goed werkend openbaar 
vervoer in Gent. 5 4 5

We willen ook de kost van autodelen 
goedkoper maken zodat dit voor meer 
Gentenaars een volwaardig alternatief 
wordt. 5 3 5

Bij de volgende stelling "Wij willen een 
laadinfrastructuurplan opstellen op 
maat van een fossielvrije en autoluwe 
stad. Wij willen dat er tegen 2040 in 
Gent geen fossiele auto’s meer 
rondrijden en dat het aantal auto’s 
tegen dan met minstens 60 % is 
gedaald." hebben we neutraal 
geantwoord om deze redenen: 

De PVDA is voor de elektrificering van 
het wagenpark, maar is geen 
voorstander van het verbod op wagens 
met fossiele brandstof. Vandaag zijn er 
immers veel werkende mensen die een 
auto nodig hebben om op het werk te 
geraken door het gebrek aan een goed 
werkend en gratis openbaar vervoer. 
Een verbod kan voor ons niet 
afgedwongen worden als er geen 
volwaardige sociale alternatieven zijn. 
Daarom zijn we bijvoorbeeld ook geen 
voorstander van de LEZ. 
Een goed werkend en betaalbaar 
(gratis) openbaar vervoer ziet de PVDA 
als cruciale eerste stap in een 
duurzaam mobiliteitsbeleid (zoals 
eerder al aangegeven). 5


